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ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE
L’OEST

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
POBLES DE L’OEST DEL DIA 9 DE JULIOL DE 2020

En la Biblioteca Joan de Timoneda, situada en el Carrer Xiprés, s/n de Beniferri a les 19.10
hores, del dia 09 de juliol de 2020, i davall la Presidència de Lucia Beamud Villanueva, i excusa
la seua assitència el Vicepresident Aarón Cano Montaner, i en compliment del que es disposa en
el Reglament Orgànic de Govern i Administració de l'Ajuntament de València, en el seu Títol V,
capítol II. articles 79 i següents, en sessió ordinária, es reuneixen els assistents, membres
designats pels diferents grups municipals i nomenats per resolució de l'Alcalde, que formaran
part del Consell de la Junta Municipal de Pobles de l’Oest. Pel grup municipal Compromís;
Titulars, e Joaquim E.López Camps i la Sra. Empar Arastey Galdón i com a Suplent del titular
Vicent Torres, el Sr.Lluís Santana , pel grup municipal Socialista: el Sr.Ricardo Barrachina
Gallego i el Sra.Esperanza Lor Belenguer , pel grup municipal Vox: la vocal titular Rosa Trenco,
pel Grup municipal Popular: el Sr. Enrique Pardo Belenguer i el Sr.Vicente Tomás Peris Cursa,  ,
pel Grup Ciutadans: el Sr.Sergio Borrego Silvestre , per a tractar els assumptes de la
convocatòria de l'ordre del dia, efectuada en data 26 de juny de 2020.
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprobació de l'acta anterior de data 05/03/2020

No havent-hi cap observació, s’aprova per unanimitat l’acta de la sessió anterior pels
vocals del Consell Municipal de Districte.

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Modificació del pressupost d'activitats dels grups de treball de la Junta de districte de Pobles de
L'Oest per la situació del COVID-19.

Explica la presidenta, que els presuposts de les juntes municipals están oberts, per la
necessitat d'anar modificant el presupost segons els grups de treball, ademés de ser flexible amb
el confinament i l'estat d'alarma hi ha hagut una serie d'activitats que no s'han pogut dur a terme i
per tant es necessari que aquest pressupost es puga modificar, i com les comissions de treball dels
grups de treballs creat no s'han pogut reunir, la proposta es que es reunisquen i que aquelles
partides que no vagen a utilitzar-se, es destinen activitats que es vagen a fer i no es perda eixos
diners de les partides, i que siguen les propies comissions les que pugen debatre entre elles les
necessitats a cobrir, amb aquesta proposta en la següent junta donarem compte de la nova
aprobació d'activitats a desenvolupar en l'any 2020, després de les modificacions que entre les
comissions de treball s'acorden.

3 RESULTAT: SOBRE LA MESA
ASSUMPTE:
Modificació del nomenament del representant de la Junta municipal de Pobles de L'Oest al
Consell de Turisme de l'Ajuntament de València.

4 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000068-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Moció que presenta el grup municipal popular relativa a la instal.lació de pista futbol sala a
Beniferri

 

 

En Beniferri actualmente no existen instalaciones de carácter abierto donde los niños
puedan jugar tanto al futbol sala como practicar baloncesto, siendo una reivindicación de la
Asociación de Vecinos de Beniferri, el que se pueda dotar de un mini campo de futbol sala y
zona de canastas para poder practicar por parte de los menores este tipo de deporte.

Situado en la calle Córdova en Beniferri, existe una amplia zona ajardina que actualmente
dispone de una pequeña zona de ocio infantil dotada de columpios, etc.., quedando una zona
amplia de dicho jardín en la cual se puede reorganizar y dotar de las instalaciones reivindicadas
por parte de los vecinos de Beniferri.
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PROPUESTA DE ACUERDO PARTIT POPULAR

ÚNICA.- Estudiar la reorganización de la zona ajardina en la calle Córdova, para la
ubicación e implantación de un mini campo de fulbito para menores, así como dotar de dos
canastas para la practica deportiva del baloncesto enfocada a niños.

MOCIÓ ALTERNATIVA APROVADA: Estudiar la possibilitat de la reorganització
de la zona ajardinada en el carrer Córdova, per a la ubicació e implantació de un mini
camp de futbito per a menors, així como dotar de dos canastes per a la pràctica deportiva
del baloncesto focalitzada en xiquets o en el seu cas fer eixa mateixa pràctica deportiva en
altre terreny municipal lo més propera posible del carrer Córdova i que es presente el
estudi en el següent consell de districte per conéixer la ubicació elegida per l'Ajuntament.

El vocal titular del grup municipal popular del Consell de districte, Vicent Peris defén
la moció: Entenem que es una zona que es presta aixó i que dona servei als nostres menors, i
demanem a la resta de grups que recolçen la moció beneficiosa per a tots els xiquets i xiquetes de
Beniferri.

El vocal titular del grup municipal Ciutadans, del Consell de districte de Pobles de
L'Oest, Sr.Borrego pren la paraula i diu: Amb rel.lació a la moció dir que l'anem a recolçar.

El portavoz del grupo municipal Psoe, el Sr.Barrachina contesta a la moción: Està
molt bé que es demane en Beniferri que s'aprove tot aixó, pero bén cert es que hi han
instal.lacions deportives a Beniferri que es van a reconvertir, es veritat que están un poc
allunyades del casc urbà de Beniferri, pero aquesta sol.licitut que ha fet el partit popular,
l'alcaldía de Benimàmet la recollit de l'associació de veïns de Beniferri i ha fet algunes gestions.
En la moció es diu estudiar la reorganització de la zona ajardinada i nosaltres voldríem que es
diguera estudiar la  de la reorganització  perquè ens pareix mes adecuada, ja que lapossibilitat
zona està prou consolidada de xespa, arbolat, bancs i alguna cossa es podría entrar directament
però tot, preferim que els tècnics i en base als criteris tècnics perquè hi ha una serie de normes
que potser que desconegam, el equip de govern recolça la proposta però afegint la paraula
possibilitat, i en el cas que no puguera ser estudiar la possibilitat que en altra parcela de
l'ajuntament que estiguera prop puguera fer-se.

La Presidenta de la Junta de districte, Sra.Beamud llig en viva veu la moció alternativa que
proposa el equip de govern: Estudiar la possibilitat de la reorganització de la zona ajardinada en
el carrer Córdova, per a la ubicació e implantació de un mini camp de futbito per a menors, així
como dotar de dos canastes per a la pràctica deportiva del baloncesto focalitzada en xiquets o en
el seu cas fer eixa mateixa pràctica deportiva en altre terreny municipal.

La vocal titular del grup municipal Vox del Consell de districte pren la paraula: No hi
ha cost de lo que puga ser açó , no hi ha presupost, informe técnic etc..

La Presidenta diu que sols es una proposta i en aquesta es propon un estudi i eixe estudi
dirà el cost, el presupost es a posteriori.
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Moción alternativa que se vota: Estudiar la possibilitat de la reorganització de la zona
ajardinada en el carrer Córdova, per a la ubicació e implantació de un mini camp de
futbito per a menors, així como dotar de dos canastes per a la pràctica deportiva del
baloncesto focalitzada en xiquets o en el seu cas fer eixa mateixa pràctica deportiva en altre
terreny municipal lo més propera posible del carrer Córdova i que es presente el estudi en
el següent consell de districte per conéixer la ubicació elegida per l'Ajuntament.

ES vota la moció alternativa: Vots a favor 8 (3 Compromís, 2 Psoe, 2 PP, 1 Ciutadans) y
1 abstenció (Vox). 

S'aprova moció alternativa i decau la moció presentada original.

5 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000068-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Moció que presenta el grup municipal popular relativa a proposar l'alcade pedani com a
President de la Junta municipal

 

 

En el distrito correspondiente a nuestra Junta Municipal que engloba “Benimàmet y
Beniferri”, se da la circunstancia que existe la figura de representación con las competencias de
los Alcaldes Pedáneos por resolución de la Alcaldía del 28 y 29 de Junio del 2019.

Las Pedanías están regladas dentro de la ley de Bases de Régimen Local   (pese a que
actualmente se denominan de manera coloquial Pobles), y la figura del Alcalde Pedáneo como
elemento de representación con las competencias delegadas por las correspondientes Alcaldías
del municipio matriz.

Posteriormente a raíz de la modificación del artículo 81 del ROGA, en base al acuerdo de
la Junta de Gobierno Local del 28 de julio del 2017 por el cual se modifico la composición
añadiendo tres Juntas Municipales que previamente no estaban reflejadas, entre ellas nuestra
Junta Municipal de Pobles de L'Oest.

Por lo que nos encontramos con un órgano de gestión desconcentrada como es la Junta
Municipal en convivencia con la figura del Alcalde pedáneo con las competencias delegadas por
la resolución de la Alcaldía anteriormente mencionada.

El artículo 83 ROGA07 indica que el Presidente y Vicepresidente de la Junta Municipal de
Distrito serán nombrados y cesados libremente por el Alcalde entre los Concejales del
Ayuntamiento de Valencia.
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Entendemos que con la implantación de nuestra Junta Municipal y en coexistencia con la
figura del Alcalde pedáneo, no es lógico que el mismo no forme parte del Consejo de la Junta
Municipal de nuestro Distrito y más cuando el Alcalde pedáneo representa al Alcalde de nuestra
ciudad.

Por ello entendemos desde el Grupo Municipal Popular la importancia de que el Alcalde de
pedáneo forme parte del Consejo de Distrito y por la representación delegada que tiene facultada
por el Alcalde de Valencia, que el mismo fuera el “Presidente” de nuestra Junta Municipal.

PROPUESTA DE ACUERDO

1.-Que se modifique por la singularidad propia de nuestro Distrito Pobles de L'Oest  así
como el resto de Pobles de Valencia, el artículo 83 ROGA07, para que el Alcalde de Barrio
pueda ser nombrado “Presidente” del Consejo de la Junta Municipal 

El portaveu del grup popular del Consell de districte de Pobles de L’Oest, el
Sr.Pardo, defén la moció: La Junta municipal de Pobles del Nord, està formada per moltes
pedaníes però la Junta Municipal de Pobles de L'Oest, inclou sols dos pedaníes ,  unificades per
una única unitat administrativa, a més a més en aquesta junta hi ha un moviment veïnal que
perseguís l'entitat local menor amb recollida de firmes, i per tant demanem que les coses de
Benimàmet i Beniferri es decidisquen açí presidides per L'Alcalde pedani com  en el Plenari de
l'Ajuntament on l'alcade es el president del Plenari, considerem que es raonable i senzill. Som
concients que actualment el reglament no ho permitix però demanem la modificació del
reglament, i de la mateixa manera que es modificà el reglament per a incloure tres noves juntes
municipals, demanem la modificació del mateix en aquest sentit.

Contesta a la moció el vocal titular de Compromís Sr.Ximo Camps :   Respecte a la
moció que planteja el company del grup popular, jo estic totalment a favor i a més a més jo crec
que la ciutat de València té històricament un problema greu en el seu territori sinò no hagueren
aparegut moviments com la segregació de Benimàmet com a entitat local menor, des de la
democràcia els intents de descentralitzar ha sigut millorables, en la pasada legislatura es va fer
una bona gestió com va ser separar la junta de trànsits que era una cosa enorme i poc àgil i dotar
als pobles de València de les seues propies juntes, i de cara al futur l'ajuntament de València
deuría replantejar-se como reorganitzar la ciutat, però de moment el que pasa es que la llei no
permet, he estat mirant la LLei de Bases de Règim Local que es estatal i que regula l'organtizació
dels ajuntaments i diu literalment, en el seu article 128 "la presidencia del distrito corresponderá
en todo caso a un concejal" per tant excedix en molt les competencies de un consell de districte,
per tant demane que es retire la moció en tant que es inabordable, encara que hi ha una voluntad
política que compartim tots però no podem fer res.

El portaveu del grup popular del Consell de districte de Pobles de L’Oest, el
Sr.Pardo, replica:Estant tots d'acord en la voluntad política, vaig a plantejar una esmena, que se
inste al govern d'Espanya a que modifique la llei de Bases de Règim Local per a que l'Alcalde
pedai sea president de la Junta de districte.
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Replica el vocal titular de Compromís Sr.Ximo Camps : Més enllà que ens faja gracia
la proposta , que una junta de districte en la que un partit polític té una repesentació
parlamentaria, demane la modificació de una llei estatal instant al gover d'Espanya on té majoria
absoluta en el senat , es una cosa que no té sentit i no toca açí.

La Presidenta de la junta llig la autoenmienda feta per el partit popular de la seua moció: "
Instar  al govern d'Espanya a que modifique la llei de Bases de Règim Local per a que l'Alcalde

e". pedani sea president de la Junta de district

Es vota la autoenmienda: Votos a favor 2 (Partido Popular), Votos en contra 6 (3
compromís, 2 Psoe, 1 Vox) y abstenciones 1 (Ciutadans).

Resultat de la moció: Rebujada.

 

6 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000068-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Moció que presenta el grup popular relativa a quiosc cafetería a parc Camales

 

En el Parque Camales en Benimàmet están ubicados unos aseos que llevan cerrados varios
años con motivo del incidente grave ocurrido en los mismos con el resultado de la tragedia, desde
aquel lamentable hecho han pasado muchos años y los aseos siguen cerrados, en la sesión
ordinaria del 15 de Enero del 2019 se aprobó por unanimidad de todos los grupos solicitar la
recuperación de los aseos, se presento por parte del Equipo de Gobierno una moción, que
posteriormente fue retirada tal y como se explico en aquel momento.

Por ello y a raíz del consenso existente y ya que hasta la fecha no se ha presentado moción
alguna por ningún otro grupo municipal, nuestra propuesta es la recuperación de la puesta en
marcha de estos antiguos aseos en un Kiosco-cafetería que a la vez se encargue del
mantenimiento del mismo.

PROPUESTA DE ACUERDO

1.- Habilitar un Kiosco-Cafetería y aseos en los antiguos aseos ubicados en el Parque
Camales, encargándose del mantenimiento del mismo el posible adjudicatario para dar servicio
en dicha zona actualmente integrada en el Parque Líneal.

El vocal titular del grup municipal popular del Consell de districte, Vicent Peris defén
la moció: Demanem el vostre recolçament perquè revitalitzarà l'àrea del parc de Camales,
ecomòmicament i com a centre d'oci.
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La portaveu del grup Vox del Consell de distrecte la Sra.Trenco pren la paraula i diu:
A més de eixe kiosk en el parc camales hi han dos negocis mes, s'hi obri este quiosc es demés els
enfoneu tenen que tancar.

Contesta a la moció el vocal suplent de Compromís Sr.Lluís Santana : Estem d'acord
en la moció, tant i que el equip de govern va a recolçarla i des de l'alcaldía ja s'han fet gestions
per estudiar les possibilitats que pot tindre i la titularitat  i altres coses, per tant considerem que es
una bona idea  i estem per aprovar la moció.

El vocal titular del grup municipal popular del Consell de districte, Vicent Peris
replica: En primer lloc donar les gràcies tant a ciutadans com al equip de govern per recolçar la
moció i a Vox dir-li que el grup popular creu en l'oferta i la demanda, quan més activitat
econmòmica, més empleo i mes possibilitats,  si vosté es passetja per Benimàmet pot vore que hi
ha suficient distància, li aconselle que es passetge per Beniàmet.

La portaveu del grup Vox del Consell de distrecte la Sra.Trenco replica i diu: Que hi
haja distància no significa que les altres dos activitats que estàn en les voreres les enfoneu
totalment. I he donat un passeig i ho he vist.

Es vota la moció: Vots a favor 8 (3 compromís, 2 Psoe, 2 PP, 1 Ciutadans) i Vots en contra
1 (Vox).

Resultat S'Aprova la moció.

7 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000068-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Moció que presenta el grup municipal popular relativa a la creació d'un grup de treball de
seguritat ciudadana i convivència.

 

 

En los últimos meses se han incrementado en Benimámet una serie de actos vandálicos,
reyertas, robos, etc…, generando dicha situación una de las principales preocupaciones entre la
población de Benimàmet, así como los datos propios de la Oficina de Estadística “Barómetro
Municipal Opinión Ciudadana”, figurando esta situación entre uno de los principales problemas.

De igual manera en Beniferri ocurre támbien de igual forma que la mayor preocupación del
vecindario es la reclamación de incremento de presencia de Policía Local de Barrio en Beniferri.

 

PROPUESTA DE ACUERDO
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1.- Creación de un Grupo de Trabajo de Seguridad Ciudadana y Convivencia, con carácter
temporal para analizar esta problemática y aportar soluciones, en coordinación con la Unidad de
Policía Local adscrita a Benimàmet-Beniferri, y La Policía Nacional.

2.- Creación de un retén fijo de Policía Local para dar cobertura continuada a los vecinos
de nuestro Distrito en Benimàmet y Beniferri, así como el incremento de efectivos de Policía de
Barrio.

El portaveu del grup popular del Consell de districte de Pobles de L’Oest, el
Sr.Pardo, defén la moció: En el consell de constitució de la junta, ja solicitarem la creació de
aquest grup de treball, i ens digueren que no era moment de la seua creació el dia del consell de
constitució i que es tractaria en el proper consell, s'esperarem al proper consell municipal però no
es va tindre en compte aquesta petició, per tant en aquesta tercera sessió presentem la moció per a
que hi haja un grup de treball específic o s'integre en alguno existent, perquè en Benimàmet i
Beniferri tenim seriosos problemes de convivència i de seguritat ciutadana. Hi ha que trovar el
problema per donar-li solució. En Beniferri tenim que per les nits la gent ix del Casino a unes
velocitats que no hi corresponen, es una pedania que de dia es prou tranquil.la i creguem que hi
ha que solucionar-ho i en el grup es podríen tractar eixos temes. I en Benimàmet hi ha una
absencia total i absoluta de policia, no tenim reté fixo, aquest es el problema real de Benimàmet,
tenim molts robatoris i altres coses que no transcendixen però que nocturnitat existís, tràfic de
drogues ...i en els grups de whatssupp ho vegem que la gent està alarmada, per rotura de cristal
de cotxes, atracaments, cremen contenidors...i pensem que hi ha que tallaro, no es per alarmar
però hi ha que treballaro, perquè Benimàmet té 14.000 habitants i  evitar que en lloc de trataro en
un grup de facebook es tracte en un grup de treball.

Contesta a la moció el vocal titular de Compromís Sr.Ximo Camps : Es plantejen dos
coses que hi ha que diferenciar , la existència o no d'un reté de la policia local, depen
exclusivament dels recursos humans del ajuntament de València. S'hagueren més retens perquè
tenim més recursos segurament ens dotarien alguno, no per falta de voluntat política. En aquest
grup de govern s'ha fet la primera oposició a policia local des de fà 15 o 20 anys en el
Ajuntament de València, vull recordar-ho perquè es significatiu. Segona cosa el grup de treball
de segurita ciudadana i convivència, en Benimàmet i Beniferri, es impopular dir-ho però no hi ha
un problema de seguritat ciudadana perquè no hi ha cifra pública que ho indique, es una
percepció particular de cadascú, segons el que li haja passat, si m'han trencat el cotxe tindré eixa
percepció més acusada, el problema de seguritat ciutadana s'ha de identificar en base a denuncies,
actuacions etc no percepcions. El crear un grup de treball pot crear una crispació que es
innecessaria, per tant crec que no s'ha de crear per dos raons: primera crec que no es útil per a
resoldre el problema de seguretat i altra perque crearia una sensació de crispació e inseguritat que
es podem estalviar.

El portaveu del grup popular del Consell de districte de Pobles de L’Oest, el Sr.Pardo
replica: Anem per punts, les oposicions, en aquesta legislatura i la passada es feren, en l'anterior
no es feren per un tema de la tasa de reposició, derivat de la crisi econòmica de determinat partit.
Les cifres, el infobarómetro de la ciutat ja ho vaig comentar, transmitix una serie d'informació
basat en enquestes que contracta el equip de govern amb una consultora amb contracte menor on
ixen els problemes de la ciutat que son molt diferents als problemes de Benimàmet i Beniferri
que diuen que els principals problemes de estes pedaníes es la convivència i respecte a la
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crispació la real son els grups de Whattupp, perquè existís el problema i s'hi no ho tractes anirà a
més. En Beniferri no existís la policia de barri, la màxima de la policia local de València es
acavar amb la policia de barri. Per tant com no hi ha policia mantenim ambes propostes de la
moció.

Replica el vocal titular de Compromís Sr.Ximo Camps : Que hi ha policia a Benimàmet
es incuestionable, hi ha un reté al molí baix i la policia va on la criden i necessiten. El
infobarómetre indica la percepció que té la gent i la gent sempre té la percepció dels mateixos
problemes, es subjetiu , per tant basarse en la percepció no justifica una mesura com esta, la
creació d'un grup de treball. Les associacions de veïns si que tenen reunions periódiques o poden
tindre amb la policia, i es eixa entitat en el marc de eixes reunions la que pot plantejar una
campanya ciutadana per a millorar la convivència entre tots.

Votació de moció: Vots a favor 4   (2 PP, 1 Ciutadans, 1 Vox), Vots en contra 5 (3
Compromís, 2 Psoe)

Resultat de la votació: Rebutjada.

8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000068-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el grup municipal popular relativa a actuacions en matèria de Covid-19
en el centre de majors a Benimàmet.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTAN LOS VOCALES ENRIQUE PARDO BELENGUER
Y VICENTE PERIS CURSÁ, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL

CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L´OEST

En base al asunto referenciado y una vez finalizado el Estado de Alarma, realizamos las
siguientes preguntas:

¿Cuál es la previsión de apertura del citado centro?
¿Qué protocolos de actuación van a implementar para garantizar la seguridad de nuestros
mayores?
¿Qué planificación de desinfección y puesta en marcha tienen previsto llevar acabo?
¿Qué previsión tienen para realizar el mantenimiento de la zona ajardinada, puesto que se
encuentra en estado de abandono?
Actualmente no funciona ninguno de los aires acondicionados, ¿Que previsión tienen para
solucionar dichas averías?

RESPUESTA:

MARIA PILAR BERNABE GARCIA - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA DE
DESENVOLUPAMENT INNOVADOR DELS SECTORS ECONÒMICS I OCUPACIÓ
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CONTESTACIÓN A LAS PREGUNTAS QUE PLANTEAN LOS VOCALES
ENRIQUE PARDO BELENGUER Y VICENTE PERIS CURSÁ, EN SU NOMBRE Y EN
EL DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA
JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L´OEST:

¿Cuál es la previsión de apertura del citado centro?

 A la largo del mes de septiembre.

 ¿Qué protocolos de actuación van a implementar para garantizar la seguridad de
nuestros mayores?

 Los que determine por resolución la Generalitat Valenciana que es la competente en dicha
materia.

Aún no se ha publicado dicha resolución.

 ¿Qué planificación de desinfección y puesta en marcha tienen previsto llevar acabo?

  Los que determina el servicio de Arquitectura y Centrales Técnicos que es el servicio
coordinador de la contrata municipal de limpieza y mantenimiento de los centros.

 ¿Qué previsión tienen para realizar el mantenimiento de la zona ajardinada, puesto
que se encuentra en estado de abandono?

 Hoy mismo se pasa incidencia a la contrata de mantenimiento municipal para que realice
las tareas necesarias que considere oportunas.

 Actualmente no funciona ninguno de los aires acondicionados, ¿Que previsión tienen
para solucionar dichas averías?

 Comunicada la avería por la directiva del centro el pasado 2 de junio, se procederá a su
resolución a través de los Servicios Centrales Técnicos lo antes posible.

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000068-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el grup municipal popular relativa a Pressupost Alcaldía Pedànea
Benimàmet-Beniferri

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTAN LOS VOCALES ENRIQUE PARDO BELENGUER
Y VICENTE PERIS CURSÁ, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL
POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE
L´OEST

 En base al asunto referenciado, solicitamos la siguiente información:



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 9 DE JULIOL DE 2020 11

 Indiquen el importe global para el presupuesto de la Alcaldía
Faciliten de manera pormenorizada las partidas presupuestarias para la alcaldía pedánea de
Benimamet – Beniferri.

RESPUESTA:

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA DELEGADA - DEL. DE POBLES DE
VALÈNCIA

PREGUNTES QUE PRESENTEN ELS VOCALS ENRIQUE PARDO BELENGUER I
VICENTE PERIS CURSÁ, EN EL SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR,
Al CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L´OEST

 El Servei de Pobles de València compta amb les aplicacions pressupostàries denominades
IE970 92400 22609 “ACTIVITATS CULTURALS I ESPORTIVES” i IE970 92400 22199
“ALTRES SUBMINISTRAMENTS”, amb una quantitat destinada a l'Alcaldia de
Benimàmet-Beniferri de 34.938,67 € per a l'any 2020, per a atendre les despeses que es deriven
de les activitats culturals i esportives que es realitzen dins de les programacions festives, com ara
xicotets obsequis, trofeus, pins…

Hi ha Serveis Municipals com els de Jardineria, Obres d'Infraestructura, Manteniment
d'Infraestructures, que realitzen inversions en Benimàmet-Beniferri.

També s'han realitzat inversions en Benimámet-Beniferri incloses en el Pla SOM +
2018/19 i IFS 2018 ajudes concedides per la Diputació de València per a la cooperació en obres i
serveis de competència municipal, i per a la realització d'Inversions Financerament Sostenibles,
com el projecte de repavimentació de calçades dels carrers Benimodo, Crisóstomo Martínez,
Joaquín Marín i condicionament de voreres i asfaltat del carrer Ramón Juan, la remodelació de
l'enllumenat públic del jardí de Camales, el projecte de repavimentació de calçades en carrer
rector Miguel Tarin-Tenes Escrich i rebaixes en voreres per a passos de vianants en els carrers
Cullera, camí del cementeri i Bronchales.

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000068-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el grup municipal popular relativa a mesures de seguritat en les
biblioteques municipals.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTAN LOS VOCALES ENRIQUE PARDO BELENGUER
Y VICENTE PERIS CURSÁ, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL
POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE
L´OEST
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  Con relación a las medidas de seguridad en materia de COVID-19 adoptadas en las
Bibliotecas del chalet de Panach y Joan de timoneda, pertenecientes a la Junta Municipal de
Pobles de L'Oest, realizamos las siguientes preguntas:

 

¿Qué medidas de seguridad se han implantado para garantizar a los usuarios nuestros
ciudadanos de un lugar seguro que puedan acceder a estas dependencias?
¿Qué medidas de seguridad para el Covid19 se han implantado para proteger al personal
que desarrolla su trabajo en estas dependencias?
¿Se han realizado test como medida preventiva al personal adscrito a las citadas
bibliotecas?

RESPUESTA:

MARIA TERESA IBAÑEZ GIMENEZ - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ
D'ACCIÓ CULTURAL

1.- ¿Qué medidas de seguridad se han implantado para garantizar a los usuarios
nuestros ciudadanos de un lugar seguro que puedan acceder a estas dependencias?

R: En relación a las Bibliotecas Municipales de València, se han aplicado, tanto las
recomendaciones de la Subdirección General de Coordinación Bibliotecaria dependiente de la
Dirección General del Libro y Fomento de la Lectura del Ministerio de Cultura y Deporte, así
como las recomendaciones y Protocolos aprobados por la Dirección General de Cultura y
Patrimonio de la Generalitat Valenciana.

2.- ¿Qué medidas de seguridad para la COVID-19 se han implantado para proteger al
personal que desarrolla su trabajo en estas dependencias?

R: Se han aplicado las medidas de seguridad establecidas en el Plan para la
reincorporación presencial del personal al servicio del Ayuntamiento de València que se aprobó
por Acuerdo de la Junta de Gobierno Local de fecha 8 de mayo de 2020.  

3.- ¿Se han realizado test como medida preventiva al personal adscrito a las citadas
bibliotecas?

R: En principio no. 

RESPUESTA:

MARIA LUISA NOTARIO VILLANUEVA - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ
D'INSPECCIÓ GENERAL I AVALUACIÓ DELS SERVICIS

EXPEDIENT O-89POP-2020-000068-00 INICIATIVA 2 

1. En cada biblioteca, i en funció de la seua configuració i distribució, s'han plantejat unes
direccions de trànsit per als usuaris dins dels espais generant recorreguts que facen que els
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usuaris es creuen entre ells el mínim possible. A més s'ha plantejat una ocupació de taules i
cadires per als usuaris (analitzant cada cas en particular) de manera que es respecte la distància
de seguretat (entre ells mateixos i amb el personal) i que interferisquen el mínim possible en els
r e c o r r e g u t s  d e  c i r c u l a c i ó .

En el cas de Joan de Timoneda es planteja un recorregut d'un únic sentit al voltant de la
biblioteca comptant amb un accés i una eixida independents, ja que la configuració de l'edifici ho
p e r m e t .

En el cas del Xalet de Panach (Teodoro Llorente), a causa de la mateixa configuració i
distribució interna de l'edifici, això mateix no s'ha pogut realitzar. Es tracta d'uns espais molt
xicotets on a més no existeix control visual per part del personal de biblioteca cap a les sales de
lectura.  No obstant això, s'ha realitzat un estudi de recorreguts i ocupació el més segur possible
en funció de la configuració de l'espai. En els accessos i taulell es planteja un recorregut de doble
sentit i a les sales de lectura un recorregut circular al voltant de les taules. 

  2.  s'ha dotat dels Epis necessaris segons el nombre de persones treballant i revisat pel
Servei de Prevenció.

 

 3. No s'han realitzat test com a mesura preventiva.

S'ha seguit el Protocol d'Actuació per a la realització de proves diagnòstiques de
l'Ajuntament de València, que ha seguit les recomanacions de la Conselleria de Sanitat Universal
i Salut Pública i i les instruccions del Ministeri de Sanitat, l'última de data 30 de juny de 2020.

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000068-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el grup municipal popular relativa a pressupost junta municipal.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTAN LOS VOCALES ENRIQUE PARDO BELENGUER
Y VICENTE PERIS CURSÁ, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL
POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE
L´OEST

 

En el Consejo de Distrito del pasado 5 e Marzo quedó aprobado el presupuesto de
actividades de los diferentes Grupos de trabajo de nuestra Junta Municipal, con la siguiente
asignación presupuestaria:
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CULTURA:

 

Fiestas de San Antoni Benimàmet 2020                                                       864,14€

AMPA CEIP Benimàmet-Benimàmet me enamora                                      180,00€

Cuentacuentos ( 3 colegios )                                                                         900,00€

Apoyo “Festes de Estiu” Bandas de Música                                                 1.800,00€

Ayuda Equipamiento Benimàmet CF                                                            200,00€

Concierto Primavera Orquesta SIOAM en Jardín Biblioteca                        600,00€

Dibujos, Exposición y Premios 9 Octubre                                                     150,00€

XXIV Mostra de Bandes J.D. Transits-Pobles de L´Oest                              1.600,00€

Cartelería Actes Nadal a Benimàmet – I.E.S Benimàmet                              120,00€

Ayuda-aportación Cabalgata de Reyes                                                           750,00€

Reserva para actos en Beniferri                                                                      1.200,00€

TOTAL:                                                                                                           8.364,14€

 

BIENESTAR SOCIAL:

 

Proyecto Acciò Jove “Benitroba't escoles al carrer 2020 y

Proyecto de Iniciativas Solidarias violencia genero                                     2.748,00€

 

TOTAL:                                                                                                         2.748,00€

 

URBANISMO:

 

Paneles Informativos para los barrios de Benimàmet y Beniferri              1.000,00 €
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TOTAL:                                                                                                        1.000,00€

 

COMERCIO Y TURISMO:      

 

Feria del Comercio en Abril                                                                         800,00€

 

TOTAL:                                                                                                        800,00€

 

ENTIDAD LOCAL MENOR:

 

Cartells informatius, i uns altres per import                                                          500,00 €

 

TOTAL:                                                                                                                  500,00 €

 

 

TOTAL PRESUPUESTO GRUPOS DE TRABAJO JUNTA MUNICIPAL 
                      13.412 €

 

 

PREGUNTAS:

 

 

¿En que se pueden ver afectados las diferentes partidas presupuestarias que no se hayan
podido realizar por la situación del Covid 19?
 ¿Se pueden perder dichas partidas asignadas?
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  ¿Se podrán realizar dentro del ejercicio anual del 2020 aquellas actividades que se
pudieran realizar?
 ¿Para las actividades que no se pudieran realizar en que situación quedarían?

RESPUESTA:

ELISA VALIA COTANDA - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
PARTICIPACIÓ CIUTADANA I ACCIÓ VEÏNAL

RESPUESTA: PRESUPUESTO JUNTA MUNICIPAL

 

Cada Junta municipal de distrito o pueblo tiene asignado un presupuesto anual para la
realización de actividades organizadas por los grupos de trabajo.

 

En el caso de la Junta Municipal de Pobles de l’Oest, en el año 2020, se le asignó un
presupuesto de 13.412€. Aunque en el Consejo de Distrito de 5 de marzo, se aprobaron las
actividades a realizar durante el año vigente, debido a la situación excepcional motivada por la
declaración del estado de alarma en virtud del Real Decreto 463/2020, de 14 de marzo, para la
gestión de la situación de crisis sanitaria ocasionada por el COVID-19, y las limitaciones
estabecidas en las sucesivas prórrogas y órdenes ministeriales, se ha hecho inviable la realización
de determinadas actividades.

 

En este momento, tras el levantamiento del estado de alarma, es posible realizar algunas
actividades culturales aprobadas, siempre que se cumplan con las normas sanitarias necesarias
para minimizar el riesgo que representa el COVID- 19 para la salud de la población.

 

 

Las actividades que por sus características no hayan podido celebrarse o sea inviable su
celebración, por el posible riesgo que pueda suponer para la salud pública, quedan sin efecto,
debiendo los grupos de trabajo proponer otras en su lugar que puedan ser aprobadas en el
Consejo de Distrito, ya que debido al principio de anualidad presupuestaria, las obligaciones
deben reconocerse antes del 31 de diciembre de 2020.

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000068-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el grup municipal popular relativa a mesures de seguritat de la junta
municipal de Pobles de L'Oest.
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MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTAN LOS VOCALES ENRIQUE PARDO BELENGUER
Y VICENTE PERIS CURSÁ, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL
POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE
L´OEST

 

 

 

Con relación a las medidas de seguridad en materia de COVID-19 adoptadas en la Junta
Municipal de Pobles de L'Oest, realizamos las siguientes preguntas:

 

¿Qué medidas de seguridad para el Covid19 se han implantado para proteger a los
funcionarios?

 

¿Se han realizado test como medida preventiva al personal adscrito a la Junta Municipal?

 

¿Qué medidas de seguridad se han implantado para garantizar a los usuarios nuestros
ciudadanos de un lugar seguro en los trámites que puedan gestionar en estas dependencias?

RESPUESTA:

MARIA LUISA NOTARIO VILLANUEVA - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
DE GESTIÓ DE RECURSOS

 

1. S'han col·locat pantalles de protecció en els quatre llocs de treball i s'han disposat les
dues taules de les auxiliars administratives, així com la de la Secretària i la del Tècnic, a una
distància mínima de dos metres.

Al seu torn la junta disposa de gels hidro-alcohòlics i màscares de protecció per al seu ús.

 

2. No s'han realitzat test com a mesura preventiva.
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S'ha seguit el Protocol d'Actuació per a la realització de proves diagnòstiques de
l'Ajuntament de València, que ha seguit les recomanacions de la Conselleria de Sanitat Universal
i Salut Pública i i les instruccions del Ministeri de Sanitat, l'última de data 30 de juny de 2020. 

 

3. El públic és atés d'un en un mitjançant cita prèvia, guardant la distància de seguretat,
tant amb altres ciutadans com amb els funcionaris. Per a mantindre la distància en el cas que
s'haja d'esperar a ser atés, s'ha col·locat senyalització en el sòl.

13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000183-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el grup municipal ciutadans relativa al contenidor de residus en la C/
Buen

RAFAEL PARDO GABALDON - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS
SERGIO BORREGO SILVESTRE, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL, A
LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L´OEST

1.-Se ha demandado en varias ocasiones por parte de los vecinos el traslado de lugar de
este contenedor de residuos sin obtener resultado ¿Cuándo van a solucionar este problema?

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
D'ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA CLIMÀTICA I TRANSICIÓ ENERGÈTICA

1.-Se ha demandado en varias ocasiones por parte de los vecinos el traslado de lugar
de este contenedor de residuos sin obtener resultado ¿Cuándo van a solucionar este
problema? 

Tras varias visitas de inspección, tanto por parte del servicio como de la contrata, FCC,
durante los meses de marzo y abril con motivo de la petición de una vecina del traslado de dichos
contenedores, se ha constatado lo siguiente:

En una primera inspección, parecía viable el hecho de cambiar el contenedor de sitio y se
cursaron las órdenes a la contrata para su traslado. Tras una segunda visita, se constató, tras
llevar a cabo un simulacro con un camión de recogida , que el camión tendría muchasin situ
dificultades para acceder a la calle y realizar la recogida de la basura, al tratarse de una calle muy
estrecha y existir aparcamiento a ambos lados de la calzada. Para que dicho camión pudiera
acceder sin problemas a vaciar los contenedores, se tendría que eliminar una banda de
aparcamiento.
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Al mencionado problema, se debe añadir el desacuerdo de parte del vecindario en
modificar la actual ubicación de la isla de contenedores, y que ha sido manifestado en reiteradas
ocasiones y por diferentes vías. Los motivos alegados son diversos, proximidad de la nueva
ubicación a las viviendas de los bajos, problemas de salubridad y sanidad en dichas casas, y el
hecho de que para que el camión pudiera acceder, se vería obligado a eliminar el aparcamiento a
uno de los lados para que el camión pudiera efectuar la recogida de basura, reduciendo
considerablemente el aparcamiento en esta calle, ya de por sí problemática para aparcar.

Por tanto, ante esta situación y teniendo en cuenta que la actual ubicación cumple con los
requisitos técnicos, que el emplazamiento propuesto por una vecina no comporta beneficio para
el resto del vecindario y, además, que la recogida se vería supeditada a la eliminación de una
banda de aparcamiento, se consideró que mantener los contenedores en su actual ubicación, era la
alternativa más satisfactoria para el conjunto del vecindario.

14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000183-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el grup municipal ciutadans relativa al pressupost de les festes durant
l'estat d'alarma

RAFAEL PARDO GABALDON - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS
SERGIO BORREGO SILVESTRE, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL, A
LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L´OEST

Como consecuencia de la declaración del estado de alarma han dejado de celebrarse todas
las actividades culturales y fiestas que iban a efectuarse en ese periodo en las distintas
poblaciones que abarcan los Pueblos del Norte

1.- ¿Qué se va a hacer con el presupuesto que estaba destinado a la celebración de las
Fiestas y que no se ha utilizado a causa de la crisis sanitaria por el COVID-19?

2.- ¿Tienen pensado mantenerlo para actividades culturales? En caso afirmativo detallen
para que actividades.

3.- ¿Tienen pensado destinar parte de ese presupuesto a familias desprotegidas? En caso
afirmativo ¿Qué cantidad?

4.- ¿Qué presupuesto tienen asignado este año Benimamet y Beniferri?

RESPUESTA:

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA DELEGADA - DEL. DE POBLES DE
VALÈNCIA
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Des del Servei de Pobles de València, en produir-se la declaració de l'estat d'alarma
decretat pel Govern a conseqüència del COVID-19, es van anul·lar els expedients de contractes
tramitats corresponents a activitats culturals i esportives durant les festes de les Falles, Pasqua i
Sant Joan, quedant aquestes economies incorporades novament en les aplicacions pressupostàries
corresponents i en el pressupost que l'Alcaldia de Benimámet-Beniferri té assignat.

  En l'actualitat, i en finalitzar l'estat d'alarma, es va iniciar la tramitació expedients de
contractes com ara concerts, subministraments de xicotets obsequis, trofeus, pins, d'una senyera
per al 9 d'octubre, activitat cultural per la fi de curs escolar, subministrament de material esportiu
i didàctic, sempre comptat amb les mesures de seguretat garantides.

 El pressupost que té assignat el Servei de Pobles de València no pot destinar-se a famílies
desfavorides, sent l’àrea de Benestar i Drets Socials el que compta amb les aplicacions
pressupostàries necessàries per a atendre aquest tipus de despesa.

  De les aplicacions pressupostàries denominades IE970 92400 22609 “ACTIVITATS
CULTURALS I ESPORTIVES” i IE970 92400 22199 “ALTRES SUBMINISTRAMENTS”, que
es gestionen des del Servei de Pobles de València, Benimàmet-Beniferri té assignat un pressupost
per a l'any 2020 que ascendeix 34.938,67 € per a atendre les despeses que es deriven de les
activitats culturals i esportives que es realitzen dins de les programacions festives d’aquest poble.

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000183-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el grup municipal ciutadans relativa a la instal·lació d'una pista
multideportiva al Parc Lineal

RAFAEL PARDO GABALDON - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS
SERGIO BORREGO SILVESTRE, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL, A
LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L´OEST

1.- ¿Cuándo van a comenzar las obras para la instalación de una pista multideportiva en el
Parque Lineal?

2.- ¿Qué presupuesto va a tener la obra?

3.- ¿Qué deportes se podrán practicar para el disfrute de los vecinos?

4.- ¿Tienen previsto construir una pista de skate en la zona?

RESPUESTA:
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MARIA PILAR BERNABE GARCIA - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ
D'ESPORTS

CONTESTACIÓN A LAS PREGUNTAS QUE PLANTEA EL VOCAL DEL
GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS SERGIO BORREGO SILVESTRE, EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE
POBLES DE L´OEST:

La contratación de las obras para la instalación de una pista multideporte en el Parque
Lineal de Benimamet se encuentra en fase de licitación. Las obras comenzarán en cuanto se
adjudique el contrato, con un presupuesto de licitación de 80.000’00 €.

 El programa de necesidades incluye la pista multideporte y una mesa de tenis de mesa.

 En el barrio de Benimamet ya se dispone de una IDE con pista de skate en la calle Vicenta
Rodrigo Arce, a 500 m de donde se ubicará la pista multideporte.

16 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000183-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el grup municipal ciutadans relativa a la neteja de solars, camins i
escocells

RAFAEL PARDO GABALDON - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS
SERGIO BORREGO SILVESTRE, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL, A
LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L´OEST

1.-En la C/ Coronación hay un solar que se encuentra lleno de roedores y maleza ¿Cuándo
tienen pensado efectuar su limpieza?

2.-Finalizado el estado de alarma, ¿En cuántos solares y caminos públicos se ha efectuado
la limpieza por parte del Consistorio? Detallen

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
D'ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA CLIMÀTICA I TRANSICIÓ ENERGÈTICA

1.- En la C/ Coronación hay un solar que se encuentra lleno de roedores y maleza
¿Cuándo tienen pensado efectuar su limpieza?

Dicho solar se encuentra dentro de programación de los solares cuya limpieza es realizada
por las brigadas municipales. Su limpieza es periódica, cada 40 días aproximadamente. La última
actuación se efectuó el pasado 1 de julio.
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2.- Finalizado el estado de alarma, ¿En cuántos solares y caminos públicos se ha
efectuado la limpieza por parte del Consistorio? Detallen

A continuación se incluye una tabla con los solares y caminos en los que se ha actuado una
vez finalizado el Estado de Alarma, y las fechas en las que se realizó la limpieza:

EQUIPO 3 (mayo)  

CÓDIGO DENOMINACIÓN Fecha realización
 

 

18.31 Pl. Canónigos (Los jueves recogida escombros y muebles) 07/05/2020  

18.2 Benimodo (Centro Salud) 11/05/2020  

18.3 Benimodo fte 28 11/05/2020  

18.4 Benimodo fte 38 11/05/2020  

18.5 Betera / Cno Nuevo Paterna 11/05/2020  

18.9 Parroco Cobos / Gloriosos 11/05/2020  

18.10 Parroco Cobos / Pl Campo Robles / Carpinteros 11/05/2020  

18.17 Crisostomo Martínez fte 44 11/05/2020  

18.18 Crisostomo Martínez / Secanet 11/05/2020  

18.50 Doctor Nicasio Benlloch (Alquería de La Chepa) 11/05/2020  

18.51 Campamento nº 27 (trasera) 11/05/2020  

18.12 Campamento nº 115-117 13/05/2020  

18.13 Campamento nº 101 Al 113 13/05/2020  

18.14 Campamento nº 124 / Cocentaina 13/05/2020  

18.7 Campamento nº 148 14/05/2020  

18.15 Campamento nº 122 14/05/2020  

18.16 Concentaina / Mariano Alapont 14/05/2020  

18.28 Padre Simo fte 60 14/05/2020  

18.1 Alfarrasí 15/05/2020  

18.47 Senda Polvorín nº 10 15/05/2020  

18.48 Cullera nº 77 15/05/2020  

18.49 Pinos nº 48 15/05/2020  
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18.29 Cementerio Benimàmet 16/05/2020  

18.36 Padre Simó nº 34 16/05/2020  

18.19 Navarrés 18/05/2020  

18.26 Rotonda Entrada Benimàmet 18/05/2020  

18.27 Bernardo Prieto nº 40 18/05/2020  

18.52 Doctor Soriano Benlloch nº 23 18/05/2020  

18.38 Doctor Rafael Molla Rodrigo 19/05/2020  

18.8 Alqueria Mossén Povo 20/05/2020  

18.32 Rafael Tenes Escriche (Colegio y Camino) 20/05/2020  

18.43 Rafael Tenes Escriche (Junto Campo Futbol) 20/05/2020  

18.20 Coronación nº 25 21/05/2020  

18.21 Parque Camales / Cuevas Pedrereta 21/05/2020  

18.44 Coronación nº 2 / Miniaturista Meseguer 21/05/2020  

18.46 Doctor Buen / Teruel 21/05/2020  

18.23 Pintor Orrente / Espronceda 22/05/2020  

18.24 Penyetes nº 44 / Juan Calatrava 22/05/2020  

18.25 Benetússer 22/05/2020  

18.45 Campo fútbol Benimàmet (Rafael Tenes Escriche) 22/05/2020  

 

EQUIPO 3 (junio) 

CÓD. DENOMINACIÓN Fecha realización
 

 

18.31 Pl. Canónigos (Los jueves recogida escombros y muebles) 04/06/2020  

18.1 Alfarrasí 01/07/2020  

18.2 Benimodo (Centro Salud) 25/06/2020  

18.3 Benimodo fte 28 25/06/2020  

18.4 Benimodo fte 38 25/06/2020  

18.5 Bétera / Cno Nuevo Paterna 01/07/2020  
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18.7 Campamento nº 148 27/06/2020  

18.8 Alquería Mossén Povo 26/07/2020  

18.9 Párroco Cobos / Gloriosos 26/07/2020  

18.10 Párroco Cobos / Pl Campo Robles / Carpinteros 25/06/2020  

18.12 Campamento nº 115-117 22/06/2020  

18.13 Campamento nº 101 Al 113 22/06/2020  

18.14 Campamento nº 124 / Cocentaina 23/06/2020  

18.15 Campamento nº 122 22/06/2020  

18.16 Concentaina / Mariano Alapont 22/06/2020  

18.17 Crisostomo Martínez fte 44 25/06/2020  

18.18 Crisostomo Martínez / Secanet 25/06/2020  

18.19 Navarrés 30/06/2020  

18.20 Coronacion nº 25 01/07/2020  

18.21 Parque Camales / Cuevas Pedrereta 01/07/2020  

18.23 Pintor Orrente / Esproceda 29/06/2020  

18.24 Penyetes nº 44 / Juan Calatrava 01/07/2020  

18.25 Benetússer 01/07/2020  

18.26 Rotonda Entrada Benimàmet 20/06/2020  

18.27 Bernardo Prieto nº 40 26/06/2020  

18.28 Padre Simo fte 60 30/06/2020  

18.29 Cementerio Benimámet 30/06/2020  

18.32 Rafael Tenes Escriche (Colegio y Camino) 27/06/2020  

18.34 Xiprers 02/06/2020  

18.35 Fabanella 02/06/2020  

18.36 Padre Simó nº 34 03/06/2020  

18.38 Doctor Rafael Mollá Rodrigo 27/06/2020  

18.40 Rotonda Beniferri / Fabanella 03/06/2020  

18.41 Rotonda Beniferri / Fabanella 03/06/2020  
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18.42 Cno Viejo de Liria 05/06/2020  

18.43 Rafael Tenes Escriche (Junto Campo Fútbol) 29/06/2020  

18.44 Coronación nº 2 / Miniaturista Meseguer 01/07/2020  

18.45 Campo fútbol Benimámet (Rafael Tenes Escriche) 29/06/2020  

18.46 Doctor Buen / Teruel 29/06/2020  

18.47 Senda Polvorín nº 10 01/07/2020  

18.48 Cullera nº 77 01/07/2020  

18.49 Pinos nº 48 01/07/2020  

18.51 Campamento nº 27 (trasera) 01/07/2020  

18.52 Doctor Soriano Benlloch nº 23 26/06/2020  

Además de lo incluido en las tablas anteriores, los días 19 y 23 de junio se taparon y
vallaron los agujeros de Cuevas Carolinas, y el día 20 de junio se limpió el solar de la Calle
Campamento 124, que no estaba incluido en programación.

17 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000183-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el grup municipal ciutadans relativa a les actuacions de la Policia Local
durant l'estat d'alarma

RAFAEL PARDO GABALDON - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS
SERGIO BORREGO SILVESTRE, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL, A
LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L´OEST

1.- ¿Qué actuaciones ha llevado a cabo la Policía Local desde la instauración del estado de
alarma hasta su finalización en los Pueblos del Oeste? Detallen actuaciones por cada población

2.- ¿Se ha detectado alguna situación contraria a la seguridad sanitaria que haya requerido
sanción o actuación especial? Detallen por población

3.- ¿Cuántos establecimientos se han cerrado por orden de la Policía Local por incumplir
las normas que se establecen dentro del estado de alarma?

RESPUESTA:

AARON CANO MONTANER - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA DE
PROTECCIÓ CIUTADANA
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1.- ¿Qué actuaciones ha llevado a cabo la Policía Local desde la instauración del
estado de alarma hasta su finalización en los Pueblos del Oeste? Detallen actuaciones por
cada población.

2.- ¿Se ha detectado alguna situación contraria a la seguridad sanitaria que haya
requerido sanción o actuación especial? Detallen por población.

3.- ¿Cuántos establecimientos se han cerrado por orden de la Policía Local por
incumplir las normas que se establecen dentro del estado de alarma?

 

Respuesta única:

 Se han realizado las actuaciones necesarias para velar por el cumplimiento de las normas
establecidas en las diferentes fases por el Gobierno del Estado, como consecuencia de la alerta
sanitaria provocada por el COVID-19.

 En lo que hace relación a los datos, éstos son del conjunto de la ciudad; cabe significar
que se han efectuado 14.011 actas/denuncias por incumplimientos a particulares y 305 a locales
por incumplimientos de la normativa específica. Por otra parte, en todos los distritos se han
realizado innumerables campañas de controles en parques, en la vía pública y terrazas. En cuanto
a los controles de tráfico en la ciudad durante el mismo periodo, se han llevado a cabo 2.490.

18 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000183-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el grup municipal ciutadans relativa a les reunions de joves al Parc
Camales

RAFAEL PARDO GABALDON - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS
SERGIO BORREGO SILVESTRE, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL, A
LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L´OEST

Finalizado el estado de alarma se ha venido observando la gran afluencia de jóvenes en el
Parque Camales, donde hacen caso omiso de las medidas de seguridad ,ni guardan la distancia
mínima establecida ni usan las mascarillas de forma debida ,y en muchos casos ni si quiera la
llevan puesta, ante el problema que ello conlleva de posibles contagios.

1.- ¿Hay algún efectivo policial haciendo el control en este Parque?

2.- ¿Qué medidas se van a llevar a cabo para concienciar a los jóvenes a cumplir con las
normas establecidas en esta crisis sanitaria por la COVID-19?

RESPUESTA:
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AARON CANO MONTANER - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA DE
PROTECCIÓ CIUTADANA

1.- ¿Hay algún efectivo policial haciendo el control en este Parque?

Una vez finalizado el estado de alarma se ha destinado efectivos, que realizan funciones de
patrulla, vigilancia y denuncias en este Distrito, incluido el Parque de Camales.

Al mismo tiempo se están realizando tres controles estáticos de mañana y tarde alternos,
para  una mayor presencia en la zona.

 

2.- ¿Qué medidas se van a llevar a cabo para concienciar a los jóvenes a cumplir con
las normas establecidas en esta crisis sanitaria por la COVID-19?

No corresponde contestar a esta Delegación.

RESPUESTA:

MARIA TERESA IBAÑEZ GIMENEZ - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
JOVENTUT

2.- ¿Qué medidas se van a llevar a cabo para concienciar a los jóvenes a cumplir con
las normas establecidas en esta crisis sanitaria por la COVID-19?.

A través de las redes sociales y de la página web de la Concejalía de Juventud, se trasladan
mensajes en orden a recordar el comportamiento social adecuado en el contexto que ha generado
el COVID 19.

19 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
SUGGERÈNCIES I PROPOSTES

L'Alcalde pedani pren la paraula :

En primer lloc felicitar als veïns de Benimàmet i Beniferri per el comportament exemplar
en el confinament per l'enfermetat del COVID-19.

En segon lloc dir que hi ha un facebook d'alcadía que expresa al dia les activitats de la
Alcaldía Pedànea en Benimàmet i Beniferri.

Vaig a donar informació com es troben els presupostos participatius any 2018-2019:
Unicament s'han fet totalment els jocs infantils de Benimàmet-Beniferri, la resta vaig a dir en
quin procés es troben:

-Els bancs a Benimàmet estàn en contratació i començaran a posar-los al mes de  setembre.
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-Pérgolas solares a Benimàmet en el parc lineal està en el departament de contatació, i
pendent de les ofertes, perquè hi ha una oferta amb baixa desproporcionada.

-Piscina municipal, pista multideport, la taula de pim-pon,  hi ha un acord de la junta de
govern que tot es farà abans de finalitzar l'any.

-Passos elevats a Benimàmet estàn realitats i entre agost i setembre es colocaràn.

-En un triangle que hi ha a la Gallinera de Benimàmet, es va a posar jardí segons acords de
parcs i jardins i també la rotonda gran de Benimàmet parcs i jardins amb una reunió amb
l'alcaldia pedànea acordà dotarla d'aigua, xespa per evitar la  brosa que hi ha.

-Des de l'ajuntament està fent una campanya per a la recollida de escrements, reubicació
dels contenidors tant de Benimàmet com de Beniferri, per a la reunió dels mateixos i que no hi
hagen per tot arreu.

-S'ha fet una netetja de solars públics i privats.

-Se estàn pintant tots els passos peatonals a Benimàmet i desprès es pintaran a Beniferri i
s'ha fet un nou pas peatonal en el carrer Felipe Valls.

La Presidenta de la junta de districte parla de la moció de pacificació a Beniferri del
anterior Consell de districte de data 5 de març e informa que ja s'ha obert l'expedient per a
l'estudi de la pacificació a Beniferri, un poc retardat per el Covid-19.

La representante de Vox, pregunta per la programació del baldeo dels carrers, i la
Presidenta li contesta que podem contestar-li per escrit però que deuría de fer la pregunta dins del
ordre del día del Consell de districte.

20 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
INTERVENCIONS VEÏNALS

Pren la paraula el membre de l'Associació de veïns a Beniferri J.Eugenio Redondo Sanz, i
exposa els següents temes que ho pasem als servicis corresponents per a la seua contestació:
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##ANEXO-1732738##



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 9 DE JULIOL DE 2020 30

La següent intervenció veïnal es la de Julian Mingo Varea,  s'envia al servici per a la seua
contestació:
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##ANEXO-1732708##
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Intervenció de Juan Ramón Mateo Gil, s'envia al servici per a la seua contestació:
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##ANEXO-1732710##
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Intervenció de Rafaela Torres Naranjo, de la associació de persones desempleades a Benimàmet:
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##ANEXO-1732712##
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Intervenció de Jose Vicente Barrachina Gallego, de la associació de Veïns de Benimàmet:
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##ANEXO-1732740##
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Intervienció de José Simó:

Sols volia comentar que es necessaria mes policia i que avant i estic content amb l'entitat
local menor.
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##ANEXO-1732742##

Y no havent més assumptes que tractar, s'alça la sessió sent les 21:09 hores ,amb la present
Acta, que firma amb la Presidència, de todo el cual com a secretaria done fe.

LA PRESIDENTA                                                              LA SECRETARIA


